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Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 13.15 – 16.05 

 Patrik Ströbeck, KS, ordförande  
Sonja Andersson PRO 
Lars Svensson, KS 
Catharina Tann, SN 
Ann-Christin Strandqvist, SN 
Jan Lindberg, PRO 
Arne Malmgren, PRO 
Erik Skogh PRO 
Kaj Seger, SPF 
Bengt Grönwall, SPF 

Övriga deltagande  
Valter Johansson PRO 
Sven Magnusson, SPF 
Engelinus den Braver, SPF 
Zenita Böcker, verksamhetschef äldreomsorg 
Susanne Wåhlander, områdeschef hemtjänst 
Bengt Andersson, socialchef 
 
Eva-Mona Welther Stjernfeldt, sekreterare 
 

Utses att justera Kaj Seger Paragraf 74-86 
 

 

 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare  

 

 

  

   Eva-Mona Welther Stjernfeldt 
 

 

 Ordförande  

 

 

 

  Patrik Ströbeck  
 

 

 Justerande  

 

 

 

  Kaj Seger  
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KPR § 74 

 
Föregående mötesprotokoll 
Ordförande Patrik Ströbeck föredrar protokoll från 
pensionärsrådets sammanträde 2013-09-05. 

 
Pensionärsrådet beslutar 
att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
_______ 
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KPR § 75 

 
Information om hemtagningsteam och 
vårdplanering i hemmet 
Verksamhetschef Zenita Böcker informerar om att man inom 
äldreomsorgen planerar att vårdplanera den enskilde i hemmet i ett 
så kallat hemtagningsteam istället för att som nu ha vårdplanering 
på sjukhuset. I hemtagningsteamet ska ingå biståndshandläggare, 
sjuksköterska, arbetsterapeut, sjukgymnast samt undersköterska 
och det är fast personal som jobbar med detta hela tiden. Teamet 
möter den enskilde vid hemkomsten och kan direkt se de behov 
som finns. Den enskilde stannar kvar i hemtagningsteamet under 
tre veckor och tränas i att klara sig så självständigt som möjligt. 
Därefter kan hemtjänsten ta vid och vet då vilka insatser som 
behövs. Det innebär även att man kan dra ner på antalet 
korttidsplatser. Det kommer att finnas en garantiplats på korttiden 
om det visar sig att det inte skulle fungera att vara hemma. 

Inför genomförandet av hemtagningsteam har man haft 
diskussioner med Höörs kommun, som arbetat med 
hemtagningsteam sedan 2009 och som har mycket goda 
erfarenheter av detta arbetssätt. Här kan 65 % vårdplaneras i 
hemmet.  
Hässleholms sjukhus ställer sig också mycket positiva till införande 
av hemtagningsteam. 

Områdeschef Susanne Wåhlander redogör närmre för planeringen 
och arbetssättet med hemtagningsteam, i förebyggande och 
rehabiliterande syfte. I början på januari 2014 börjar man rekrytera 
personal och man räknar med start för hemtagningsteamet i april. 

Det ställs frågor om trygghetsboende, särskilt boende och 
kommande stängning av matsalen på Ybbåsen och frågorna 
diskuteras. Kaj Seger framför att trygghetsboende i Perstorp måste 
tas tag i. Lars Svensson svarar att det har diskuterats mycket och 
ligger hos socialnämnden. 

Engelinus den Braver framför att sådan information som 
Pensionärsrådet fått idag, skulle vidareinformeras ut i kommunen 
bland pensionärerna. Jan Lindberg menar att ledamöterna i 
Pensionärsrådet också har en uppgift att informera och att man 
skulle kunna bjuda in sina medlemmar till informationsmöte med 
verksamhetschefen och områdeschefen, som ställer sig positiva till 
att medverka i ett sådant möte.  
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Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen. 
_______ 

 
 
 

KPR § 76 
 

Presentation av verksamhetschef för 
Individ- och familjeomsorg 
Verksamhetschef Ingemar Hansson bor på annan ort och på grund 
av det uppkomna väderläget kan han inte närvara på mötet. 
Socialchef Bengt Andersson hälsar från Ingemar Hansson att han 
gärna kommer nästa gång. 
 
Delgivning 

Verksamhetschef Ingemar Hansson 
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KPR § 77 
 

Presentation av socialchef 
 Socialchef Bengt Andersson, som tillträdde den 4 mars i år, 

presenterar sig och informerar. Bengt Andersson bor i Lomma 
och kommer närmast från Statens Institutionsstyrelse, där han 
arbetat sedan 2007 och varit chef för södra regionen. 
Dessförinnan var han förvaltningschef i Halmstad. Hans 
arbetsområde har alltid varit socialt arbete, främst inom 
familjeomsorg. 

Det viktiga arbetet nu är att få en fungerande verksamhet i 
Perstorp. Det har varit extra utmaningar på medarbetarsidan, men 
det är på väg att bli bättre och stabilare. Man bygger kontinuiteten 
från ledningsgruppen och utåt i organisationen. 
De verksamhetsområden man arbetar med är äldreomsorg (ÄO), 
individ- och familjeomsorg (IFO) och omsorg till personer med 
funktionsnedsätting, (OF). Alla tre områden bygger på lagstiftning. 
Socialtjänstlagen (SoL) som bygger på frivillighet. 
Tvångslagstiftningar finns för vård av unga. Lagen om särskild 
service (LSS) är en rättighetslag som kom 1994 och är unik som 
lagstiftning. 
Socialstyrelsen, numera Inspektionen för vård och omsorg (IVO), 
går in och granskar när det uppmärksammas att kommunens 
hantering inte fungerar enligt lag. Så skedde i Perstorp i våras då 
Socialstyrelsen genomförde en inspektion inom område OF. 

Socialchefen informerar om att arbetsmarknadsfrågor och 
ensamkommande flyktingbarn är två stora områden man kommer 
att arbeta med nästa år.  
Det finns förslag att starta upp en arbetsmarknadsenhet, där man 
ska samla kompetens för att hjälpa till att skapa arbete på olika sätt. 
Det är tänkt att Lillarydsverkstaden, Komvux och AUC ska ingå i 
arbetsmarknadsenheten, vilket ger tre olika varianter av 
sysselsättning. 

När det gäller ensamkommande flyktingbarn gäller en ny 
lagstiftning från den 1 januari 2014 som innebär ett stort ansvar för 
alla Sveriges 290 kommuner. Man tror att 4 000 ungdomar kan 
komma till Sverige nästa år och då främst från Syrien. En del 
kommuner har sedan tidigare tecknat avtal med Migrationsverket. 
Perstorps kommun har inte haft något avtal men man är enig om att 
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avtal med Migrationsverket ska tecknas och det kommer upp på 
Kommunfullmäktiges möte nästa vecka. Har man avtal kan 
Migrationsverket tillmötesgå vissa önskemål, t.ex. om ålder och 
kön. Kommunen förbinder sig att tilllhandahålla10 boendeplatser, 
varav 4 är asylplatser. Om en får uppehållstillstånd, kommer det en 
ny och på årsbasis kan det således bli fler än 10 som man tar emot. 
Migrationsverket har mycket kort varsel vid sin hantering. I princip 
kan man få hämta den ensamkommande samma dag som 
Mirgrationsverket kontaktar kommunen. När man ser på hur man 
tagit emot tidigare står Skåne, och framförallt de kommuner som 
inte tecknat avtal, på tur att först ta emot flyktingar.  

Det finns många praktiska frågor om boende o.s.v. som måste lösas 
och man arbetar med det. De flesta som förväntas komma är i 
åldern 15-18 år och till största delen pojkar. Det kan bli tal om 
familjehemsplacering och det blir förmodligen placeringar både i 
och utanför Perstorp.  

Kaj Seger ställer en fråga om kostnader och bidrag när det gäller 
område OF. Frågan behöver besvaras mer ingående av kunnig 
person, t.ex. av kommunens ekonomichef. 

 
Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen 

_______ 
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KPR § 78 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 
Arbetslösheten i Perstorp ligger på ca 14 %. Planerar 
man i kommunen någon form av åtgärd för att förbättra 
situationen – inte minst för arbetslösa ungdomar? 
Insatser kanske redan har påbörjats? 

Socialchefen informerar att siffran ligger motsvarande 
den i Spanien och Italien, d.v.s. omkring 28 % och att 
EU nu beviljat medel till Sverige för insatser för att 
minska arbetslösheten.  

Tillsammans med Bjuv ska Perstorp driva frågan om 
ungdomsarbetslöshet och föröka hitta nya lösningar i 
kombination med utbildning och sysselsättning.  

Lars Svensson informerar om att det är 100 ungdomar 
mellan 18-24 år som är arbetslösa i Perstorp. Sex 
ungdomar som varit arbetslösa i minst 1 år är sysselsatta 
inom Perstorps kommun. Arbetsförmedlingen betalar ca 
85 % av lönen. 25 praktikplatser är bestämda och det är 
personalchefen som håller i detta. För praktikplatserna får 
kommunen 125 kr/dag.  

I glasbruket, där det rör sig om fem små företag, skulle 
kanske kunna skapas en del arbetstillfällen.  
 

Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen. 

 
______ 
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KPR § 79 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 
Önskemål föreligger från pensionärshåll om en paneldebatt med 
representanter för de olika partierna och 
pensionärsorganisationerna. Hur ställer sig kommunstyrelsen och 
övriga nämnder till det? 

Följande information har kommit in till nämndsekreteraren: 

Kommunstyrelsen har meddelat att man vill veta tid för 
arrangemanget samt vilka frågor som kommer att ställas. Kan ingen 
delta den aktuella tiden hänvisar man till Kommunstyrelsens 
representant i rådet. 
Barn och utbildningsnämnden diskuterar frågan. 
Kultur- och fritidsnämnden diskuterar frågan vid nästa möte den 
17/12. 
Socialnämndens arbetsutskott tar upp frågan vid nästa möte den 
17/12. 

Frågan diskuteras. Man tänker sig representanter från partierna 
med en debatt på 1-1,5 tim. Moderator måste utses och inbjudan gå 
ut till partierna.  
 
Pensionärsrådet beslutar 
att  bjuda in partierna till debatt när utformningen av 

arrangemanget är klart 

 
______ 
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 KPR § 80 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 
Påtalas åter att tankbilar står nattparkerade lite här och var i 
kommunen. Har åtgärder vidtagits för att förhindra detta? 

Enligt Lars Svensson är det påtalat och lämnat till 
samhällsbyggnadskontoret. Frågan diskuteras ur miljösynpunkt. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 81 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 
Vilka planer finns för biografen? Aulan? 

Lars Svensson svarar på frågan.  

Lokalen kommer möjligen att bli uthyrd till annan verksamhet. 
Projektet har stoppat upp bl.a. för att fastighetsägaren nu begär mer 
än dubbelt så hög hyra som man sagt från början. 

Det har föreslagits att de pengar som är avsatta för biografen flyttas 
över till aulan för förbättringar. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 82 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 
Enligt uppgift planeras en lekplats i stadsparken. Dagmammor kan 
förväntas ta sig dit med barn. De har då oftast en bra bit att gå. 
Planeras bygge av toalett i anslutning till lekplatsen? 

Ordföranden har fått svar från samhällsbyggnadschefen att det inte 
planeras att bygga någon toalett, vilket ledamöter från 
pensionärsorganisationer finner beklagligt. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 83 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 
Hur långt har arbetet med Sinnenas trädgård fortskridit? 

Ordföranden har fått svar från samhällsbyggnadschefen 
att trädgården vid Österbo blir klar i år och trädgården 
vid Ybbåsen nästa år. Allt ska vara klart till 2014-04-30. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 84 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 
Planeras någon organisationsförändring för 
hemsjukvården/palliativa vården med anledning av att Perstorp 
knutits starkare till Skåne Nordväst (Familjen Helsingborg)? 

Verksamhetschef Zenita Böcker: 

Man måste samverka med Skåne Nordost eftersom Perstorp tillhör 
det sjukvårdsdistriktet. Det är ingen enkel situation och det blir 
många möten eftersom man måste vara delaktig både i vad som 
händer i nordväst och i nordost. Detsamma gäller för MAS, 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska. Man har ett unikt samarbete och 
ett väl etablerat nätverk med nordost, men måste också komma in i 
samarbetet med nordväst. 

Socialchef Bengt Andersson: 

Man har ett närmre samarbete med nordväst när det gäller 
näringsliv, turism, utveckling mm. Från 2015 kommer det att bli ett 
enda polisdistrikt från Kalmar till Malmö, som innebär att situationen 
förändras. 

Pensionärsrådet beslutar 
att finna frågan besvarad. 
 

 _______ 
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KPR § 85 

Sammanträdesdagar 2014 

Förslag från nämndsekreteraren till sammanträdesdagar 2014 
föreligger enligt följande: 

27 februari  4 september 
22 maj  4 december 
 
Samtliga sammanträdesdagar är torsdagar kl. 13.15. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att att anta förslaget 

 _______ 
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KPR § 86 

Information från nämnder och styrelser 
 
Kommunstyrelsen 
Perstorp har bjudit in Höganäs och Klippan, som inte har avtal 
med Skånetrafiken, till diskussion om färdtjänsten. Anders 
Ottosson håller i detta. SKL, Region Skåne och Skånetrafiken har 
bildat en kommitté för att diskutera problemen på allvar. Det 
största problemet verkar vara beställningscentralerna med 
dubbelbokningar, språksvårigheter etc. Klagomålen har dock 
minskat jämfört med för ett år sedan. 

Färdtjänsten ska upphandlas nästa år då nuvarande avtal går ut. 
Ingen är intresserad av att ta tillbaka färdtjänst i egen regi. Det 
medför alltför stora kostnader för kommunerna. 

Vid kommunfullmäktiges möte 27/11 2013 lämnade Perstorps 
framtid samarbetet med Alliansen. En skattehöjning med 25 öre 
röstades igenom och budgeten togs. 

De extra pengar som skattehöjningen ger ska gå till 
nattbemanningen och till Parkskolans team för att hjälpa barn med 
särskilda behov i ett tidigt skede. 

Socialnämnden 
Föreningsbidrag har utbetalats med 60 600 kr. 

På Rydbogården blir det vissa förändringar. Från och med 1 
januari 2014 kommer bemanningen att vara en tjänst på 90 %. 
Detta till förmån för demenssjuksköterska som ska arbeta 50 % 
kommunövergripande. Lunchen till Rydbogården kommer att 
köpas från Ybbes krog eller Centralköket. Man tittar även på 
andra lösningar för att driva verksamheten. 

Pensionärsrådet beslutar 
att tacka för informationen. 

 _______ 
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